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#ISTRA U ZELENOJ ZONI - OKRUŽENJE NIJE DOBRO#

Prema najnovijim pokazateljima Europske unije Istra je danas epidemiološki zakoračila u

"zelenu zonu" jer u posljednjih 14 dana ima incidenciju od 24 novozaraženih na sto tisuća

stanovnika.

Potvrdio je to u ponedjeljak Hini ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije

Aleksandar Stojanović, ističući da gledajući samo ove brojke u Istri mogu biti zadovoljni, ali i

dodatno oprezni imajući u vidu situaciju sa zarazom koronavirusom u okruženju.

Stojanović je rekao da je Istra zadnjih tjedana imala značajniji pad incidencije zaraze, dok u

posljednja dva tjedna ima stagnaciju što, smatra, upućuje na dodatni oprez.

Napomenuo je da je Istarska županija zadnja za nastavu otvorila cjelokupni školski sustav jer je

to, ocijenio je, sustav koji generira veliku mobilnost i veliki broj kontakata, a na kraju krajeva i

veliki broj osoba u samoizolaciji.

U Istri cijepljeno oko 8700 osoba, 2600 s dvije doze

Izrazivši zadovoljstvo tijekom cijepljenja protiv koronavirusa, Stojanović je istaknuo kako je do

sada u Istri cijepljeno oko 8700 osoba, od toga 2600 s dvije doze.

Naveo je kako cijepljenje ide uredno, naročito što se tiče koordinacije s primarnom

zdravstvenom zaštitom, te se ono obavlja na devet cijepnih punktova u Istri.

"Naravno da bi bili zadovoljniji da imamo na raspolaganju veći broj cjepiva, jer je interes puno

veći nego što su osigurane doze cjepiva", poručio je Stojanović.

Istra s pozitivnim trendom, okruženje nije povoljno

Načelnik županijskog Stožera civilne zaštite Dino Kozlevac ustvrdio je kako Istra i dalje ima

pozitivan trend, no brine ga okruženje koje nije povoljno.

"Imamo delikatne pojave virusa u pojedinim djelatnostima koje nam izazivaju probleme, poput

pojave covida-19 u pulskoj Općoj bolnici, a virus se pojavljuje i u školstvu te upravo iz tog

razloga imamo toliki broj ljudi u samoizolaciji", rekao je.

Kozlevac je upozorio da su se ljudi "malo opustili" te ostvaruju više kontakata i ne uvažavaju

simptome zaraze.

"Pratimo otpuštanje mjera, vidjet ćemo njihove učinke, ali ponavljam - brine nas ponajviše

okruženje koje nije nikako dobro", zaključio je.

Kozlevac: Pridržavati se mjera da ne bi za dva tjedna zatvarali

Inače, i u Istri kao i u ostatku Hrvatske od danas su na snazi nove epidemiološke mjere po

kojima su se nakon više mjeseci otvorile terase kafića.
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"Svjedoci smo povoljnog epidemiološkog stanja u Istri, ali smo svjesni i činjenice kako stanje

svuda oko nas nije dobro, pa ne bi bilo dobro da za dva tjedna donosimo mjere zatvaranja zato

što se ne pridržavamo mjera, poručio je načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije Dino

Kozlevac.

Istaknuo je da će u lokalima vrijediti neke mjere koje su bile na snazi i prije zatvaranje u

studenom - stolovi će biti na distanci od tri metra, u lokal će se moći ući samo zbog odlaska u

toalet, a pritom će se morati nositi zaštitna maskica.

(Hina)
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